

Title (en)
Additional body to be used to lift up a part of the mattress

Title (de)
Zusatzkörper zum Hochheben von einem Teil der Matratze

Title (fr)
Corps secondaire destiné à surélever une partie du matelas

Publication
EP 1593325 A1 20051109 (FR)

Application
EP 05290944 A 20050429

Priority
FR 0450885 A 20040507

Abstract (en)
The mattress has a detachable secondary body (5) arranged on an upper side (3) of a main body (2), between a covering (4) and the main body, where the upper side of the mattress is flat. The secondary body has dimensions less than that of the main body to cover a limited zone of the sleeping zone such that the limited zone supports the head or the feet of an infant. An independent claim is also included for a bed for an infant, including a mattress.

Abstract (fr)
L'invention concerne un matelas (1) destiné à la literie comprenant au moins un corps principal (2) de forme sensiblement parallélépipédique formant zone de couchage pourvu d'un revêtement (4), ledit matelas étant caractérisé en ce qu'il comprend en outre au moins un corps secondaire (5) amovible disposé sur la face supérieure (3) du corps principal (2) entre ledit corps principal et le revêtement (4), ledit corps secondaire étant de dimensions inférieure à celles du corps principal (2) de sorte à recouvrir une zone limitée de la zone de couchage telle que la zone destinée à l'appui de la tête ou à celui des pieds. L'invention concerne également un lit pour enfant comprenant un tel matelas (1). <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 27/00

IPC 8 full level
A47C 27/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 27/001 (2013.01); **A47D 15/001** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 6128797 A 20001010 - SHAFFER TIMOTHY A [US]
- [A] US 4193150 A 19800318 - VINEBERG ARTHUR [CA]
- [A] US 4142263 A 19790306 - PIERSON OLOF P
- [A] US 6202233 B1 20010320 - ACHONG DAVID ANGUS [US]
- [A] US 2003150058 A1 20030814 - DAVIS EDMUND SCOTT [US]
- [A] US 5439008 A 19950808 - BOWMAN KAROLEN C [US]

Cited by
EP2823733A1; FR3049446A1; EP4245191A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1593325 A1 20051109; EP 1593325 B1 20130417; FR 2869778 A1 20051111; FR 2869778 B1 20060728

DOCDB simple family (application)
EP 05290944 A 20050429; FR 0450885 A 20040507